

SECRET

GENERAL AGREEMENT ON
TARIFFS AND TRADE

No 85
SECRET/82/Add.8
12 October 1959

CONTRACTING PARTIES

NEGOTIATIONS RELATING TO SCHEDULE V - CANADA

The Delegations of Chile and Canada have concluded their negotiations under Article XXVIII for the modification or withdrawal of concessions provided for in Schedule V as set out in the report attached.

Signed for the Delegation
of Chile

Signed for the Delegation
of Canada

27 May 1959

Results of Negotiations under Article XXVIII for the
Modification or Withdrawal of Concessions in the Schedule of
Canada Initially Negotiated with Chile

CHANGES IN SCHEDULE V - CANADA

A. CONCESSIONS TO BE WITHDRAWN

<u>Tariff Item Number</u>	<u>Description of Products</u>	<u>Rates of Duty bound in Existing Schedule</u>
84(b)	Onions, in their natural state, n.o.p.per pound (40 weeks maximum)	1 ct. or 10 p.c.

D. NEW CONCESSIONS ON ITEMS NOT IN EXISTING SCHEDULES

<u>Tariff Item Number</u>		<u>Rates of Duty to be Bound</u>
87	Vegetables, fresh, in their natural state, the weight of the packages to be included in the weight for duty: (17) Onions, n.o.p. .. per pound	1½ cts. or 10 p.c.
	In any 12 month period ending March 31, the specific duty shall not be maintained in force in excess of 44 weeks which may be divided into two separate periods, and the 10 per cent duty shall apply whenever the specific duty is not in effect.	

Résultats des négociations entamées en vertu de l'article XXVIII
pour la modification ou le retrait des concessions figurant dans la liste du
Canada et négociées à l'origine avec le Chili

CHANGEMENTS DE LA LISTE V - CANADA

A. CONCESSIONS A RETIRER

Position du tarif	Désignation des produits	Taux des droits consolidés dans la liste actuelle
84b)	Oignons, à leur état naturel, n.d.la livre (période maximum de 40 semaines)	1c. ou 10 p.c.

D. NOUVELLES CONCESSIONS RELATIVES AUX POSITIONS NE SE TROUVANT PAS DANS LES
LISTES ACTUELLES

Position du tarif	Taux des droits devant être consolidés	
87	Légumes frais, à leur état naturel, le poids imposable devant comprendre le poids de l'emballage: (17) Oignons, n.d.la livre	1½c. ou 10 p.c.
	Au cours d'une période de douze mois se terminant le 31 mars, le droit spécifique ne sera pas main- tenu en vigueur durant plus de 44 semaines, temps qui peut se diviser en deux périodes distinctes; le droit de 10 p. 100 s'appliquera lorsque le droit spécifique ne sera pas en vigueur.	